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Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 6. jednání 

Rady města Heřmanův Městec  konané dne 29. 4. 2019 v 15:00hod. 

kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Josef Kozel, JUDr. Tomáš Plavec, Jan Bareš, Ondřej Dostál, Zdeněk Ryčl, Mgr. Marek Výborný  

Omluveni: Ing. Zdenka Sedláčková  

Zapsal:  Ing. Ivana Jankovská, tajemník  

Přizváni:   

 

Text zahájení: 

Pan místostarosta zahájil jednání, přivítal přítomné omluvil ze zdravotních důvodů p. Sedláčkovou a pana starostu, který 
je služebně mimo město a dostaví se v průběhu jednání. Konstatoval, že zápis z jednání dne 8.4.2019 byl zveřejněn na 
úředních deskách a webu města a nebyly proti němu vzneseny připomínky. Navrhl program následujícího jednání, který 
byl bez připomínek schválen. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola usnesení 

2. Komise pro výchovu a vzdělávání 

3. Komise pro cestovní ruch a propagaci města 

4. Komise bytová  a sociální 

5. Žádost o finanční příspěvek - Linka bezpečí, z.s. 

6. Smlouva o poskytnutí účelové dotace - sociální služby 

7. Žádost o přijetí věcného daru - MŠ Jiráskova, Heřmanův Městec, Jiráskova 842 

8. Výsadba stromů na zahradě MŠ Jiráskova Heřmanův Městec 

9. Komise pro dopravu a rozvoj města 

10. Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství 

11. Bartolomějská pouť 2019 - rozmístění pouťových atrakcí. 

12. Revokace usnesení č. R/2019/019 ze dne 21.1.2019 

13. Licenční a implementační smlouva a Servisní smlouva - Konsiliář 

14. Pronájem části pozemku p.č. 1133/2 

15. Ukončení nájemní smlouvy na pozemek p.č. 1104/30 díl A1 

16. Odkup pozemku p.č. 1770/10 

17. Rekonstrukce spojovacího krčku v MŠ Jiráskova - výběr dodavatele 

18. Přeložka nadzemního elektrického vedení u hasičské zbrojnice v Chotěnicích 

19. Návrh dodatku č.1 ke smlouvě o provozování Sběrného dvora města Heřmanův Městec 
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Bod Věc 

20. Autobusový terminál - dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na zpracování prováděcí projektové dokumentace 

21. Dodatek č. 1 ke Kupní smlouvě č. 1910000305 na prodej dříví se společností Wotan Forest, a.s. 

22. Dodatek č. 1 k servisní smlouvě EZS v multifunkčním centru 

23. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na akci "Hřiště pro malou kopanou" 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení s termínem splnění od 8.4.2019 do 29.4.2019. Všechna usnesení byla 
splněna v termínu. 

Usnesení č. R/2019/146 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou kontrolu usnesení s termínem splnění od 8.4.2019 do 29.4.2019. 

 

2.  Komise pro výchovu a vzdělávání 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila zápis z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání č. 3/2019. Obsahem jednání byla příprava 
oceňování úspěšných žáků včetně ocenění za mimořádný čin. 

Usnesení č. R/2019/147 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání č. 3/2019 

 

3.  Komise pro cestovní ruch a propagaci města 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila zápis z jednání Komise pro cestovní ruch a propagaci města č. 3/2019. Jednání se týkalo 
úrovně návštěvnosti zajímavých míst města včetně jejich propagace, aktualizace a dotisku trhacího plánu města, 
možnosti získání certifikátu "Cyklisté vítáni" a soutěže Poupata. 

Usnesení č. R/2019/148 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Komise pro cestovní ruch a propagaci města č. 3/2019 
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4.  Komise bytová  a sociální 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila zápis z jednání Komise bytové a sociální č. 2/2019. Na jednání se řešila problematika 
městských bytů (přidělování, ceny nájmů), bezbariérovost veřejných prostranství, přístupnost webových stránek 
města pro zdravotně postižené a společenské akce pro seniory. Dále předložila zápis z jednání Komise bytové a 
sociální č. 3/2019. Tématem tohoto jednání byl návrh na nová Pravidla přidělování městských bytů, informace p. 
Pakoše o analýze přístupnosti webových stránek města osobám se speciálními potřebami a informace p. Musilové o 
spolupráci se společností SPOKUL HM, p.o.  při přípravě společenských akcí pro seniory. 

Usnesení č. R/2019/149 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápisy z jednání Komise bytové a sociální č. 2/2019 a 3/2019 

 

5.  Žádost o finanční příspěvek - Linka bezpečí, z.s. 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila žádost o příspěvek na činnost Linky Bezpečí, z.s., která provozuje krizovou linku 116 111.  
Podobné žádosti se vykrývají z kapitoly Dotační programy města - Rezerva rady (rozpočet 50.000,- Kč) a byl 
předložen návrh poskytnout příspěvek ve výši 3.000 Kč, podobně jako město poskytlo příspěvek dalším neziskovým 
organizacím (např. SONS, SU Chrudimska, Bílý kruh bezpečí, Křižovatka handicap centrum o.p.s. apod.). Letos již bylo 
na podobné žádosti schváleno čerpání ve výši 22.850,- Kč. 

Usnesení č. R/2019/150 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

udělení finančního příspěvku spolku Linka bezpečí, z.s., Ústavní 95, 181 02 Praha 8, IČO 61383198, z kapitoly 
Dotační programy města - Rezerva rady ve výši 3.000 Kč. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

1.1.  zajistit podpis veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí finančního příspěvku se zástupcem spolku 
Linka bezpečí, z.s. 

Termín: 10.5.2019 
2.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

2.1.  odeslat finanční částku 3.000,- Kč spolku Linka bezpečí, z.s. 

Termín: 31.5.2019 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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6.  Smlouva o poskytnutí účelové dotace - sociální služby 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila k projednání Smlouvu č. OSV/19/21909 o poskytnutí účelové dotace v dotačním řízení na 
podporu sociálních služeb poskytovaných v souladu se zákonem č. 108/2006 Sb., o sociálních službách. Na základě 
této smlouvy bude Pardubickým krajem poskytnuta pro rok 2019 našemu městu dotace na sociální služby ve výši 
401.000,- Kč. Pro rok 2018 činila celková výše této dotace 313 000 Kč. 

Usnesení č. R/2019/151 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Smlouvu č. OSV/19/21909 o poskytnutí účelové dotace v dotačním řízení na podporu sociálních služeb 
poskytovaných v souladu se zákonem č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, s Pardubickým krajem 

I I .   u k l á d á  

1.  Mgr. Janě Kopecké, vedoucí sociálního odboru 

1.1.  zajistit podepsání smlouvy a odeslání druhé straně 

Termín: 03.05.2019 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

7.  Žádost o přijetí věcného daru - MŠ Jiráskova, Heřmanův Městec, Jiráskova 842 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost MŠ Jiráskova o schválení přijetí věcného sponzorského daru od ČSOB, Radlická 
333/150, Praha 5.  Věcný dar činí 6 kusů počítačů v celkové hodnotě 4 800 Kč. V průběhu projednání tohoto bodu se 
dostavil pan starosta. 

Usnesení č. R/2019/152 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

přijetí věcného daru od ČSOB v podobě šesti kusů počítačů 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

1.1.  dát na vědomí ředitelce MŠ Jiráskova, paní Mgr. Irmě Celundové 

Termín: 13.5.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

8.  Výsadba stromů na zahradě MŠ Jiráskova Heřmanův Městec 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost paní ředitelky MŠ Jiráskova o výsadbu stromů na zahradě školky. Vlastník 
pozemku (zahrady MŠ) je město, mateřské škole je pozemek svěřen do výpůjčky. Na zahradu budou vysazeny 
rostliny a cca deset stromů (jabloně a černý jeřáb), a to tak, aby byl umožněn vjezd nákladních automobilů a další 
techniky do zahrady pro potřeby údržby zahrady (výměna písku, odvoz kontejnerů, vyfoukání listí atd.). 
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Usnesení č. R/2019/153 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

výsadbu stromů a rostlin na zahradě MŠ Jiráskova tak, aby v současné době, ani do budoucna nezamezovaly 
vjezdu nákladních automobilů a další techniky na pozemek města  

 

I I .   u k l á d á  

1.  Mgr. Irma Celundová, ředitelce MŠ Jiráskova 

1.1.  podobu výsadby konzultovat s odborem Správy majetku 

Termín: 3.5.2019 

I I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

1.1.  dát na vědomí ředitelce MŠ Jiráskova, Mgr. Irmě Celundové 

Termín: 3.5.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9.  Komise pro dopravu a rozvoj města 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil zápis z jednání Komise pro dopravu a rozvoj města č. 03/2019. Jednání komise se účastnil 
architekt města Ing. Teplý. Formálně nebyla komise vzhledem k počtu 3 zúčastněných ze 7 usnášeníschopná, na což 
byl pan předseda, a následně všichni předsedové komisí, upozorněn. Doporučení byla postoupena městskému 
architektovi. Pan starosta dovysvětlil umístění radaru v souvislosti s povolením míst pro přecházení v ulici Čáslavská. 
K situaci v ulici Sokolská doplnil, že se čeká na studii architekta, na téma jednosměrného objezdu Masarykova 
náměstí sdělil nesouhlasné stanovisko kraje a odboru dopravy. Pan starosta byl pověřen informováním komise. 

Usnesení č. R/2019/154 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis č. 3/2019 z jednání Komise pro dopravu a rozvoj města 

10.  Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil zápis z jednání Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství č.2/2019 ze dne 
28.3.2019. Kromě jiného komise připravila doporučení pro spolupráci se společností EKO-KOM. Na dotaz o stavu 
potoka Podolka před Klešicemi sdělil, že se chystá společná kontrola povodňových komisí Klešic a Heřmanova 
Městce s cílem vypracovat společné stanovisko a požadovat jeho vyčištění od Povodí Labe. 

Usnesení č. R/2019/155 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis č. 2/2019 z jednání Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství 
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11.  Bartolomějská pouť 2019 - rozmístění pouťových atrakcí. 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání návrh na rozmístění atrakcí v rámci konání Bartolomějské pouti ve dnech 
23.8.2019-25.8.2019. Umístění atrakcí je totožné s rokem 2018, pouze byla přidána jedna nová dětská atrakce. S 
vybranými provozovateli atrakcí bude následně uzavřena "Smlouva k zajištění průběhu Bartolomějské pouti 2019 
(provozovatelé pouťových atrakcí)" a "Nájemní smlouva (Bartolomějská pouť 2019 - provozovatelé atrakcí)", které 
byly schváleny Radou města dne 21.1.2019 usnesením č. R/2019/026. 

Usnesení č. R/2019/156 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

rozmístění atrakcí v rámci konání Bartolomějské pouti ve dnech 23.8.2019 - 25.8.2019. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  Uzavřít s vybranými provozovateli atrakcí "Smlouvu k zajištění průběhu Bartolomějské pouti 2019 
(provozovatelé pouťových atrakcí)" a "Nájemní smlouvu (Bartolomějská pouť 2019 - provozovatelé 
atrakcí)" a zároveň je seznámit s rozmístěním atrakcí. 

Termín: 29.6.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

12.  Revokace usnesení č. R/2019/019 ze dne 21.1.2019 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh na revokaci usnesení č. R/2019/019, kterým byly pronajaty pozemky p.č.  582/14 a st. 
1879 v k.ú. Heřmanův Městec paní Aleně Válkové a panu Václavu Kutlvašrovi, kteří společně vlastnili chatu 
postavenou na stavebním pozemku st 1879. Následně došlo mezi nimi k dohodě a paní Válková panu Kutlvašrovi 
prodala svoji polovinu chaty. Z tohoto důvodu pan Kutlvašr žádá, aby byla uzavřená nájemní smlouva na uvedené 
pozemky změněna a on byl jediným nájemcem. 

Usnesení č. R/2019/157 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   r e v o k u j e  

usnesení č. R/2019/019 ze dne 21.1.2019 s tím, že nová nájemní smlouva bude uzavřena pouze s panem 
Václavem Kutlvašrem, ******** ***, ******** ****** 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit podepsání nové nájemní smlouvy na pozemky p.č. 582/14 a st. 1879 v k.ú. Heřmanův 
Městec s panem Kutlvašrem 

Termín: 17.05.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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13.  Licenční a implementační smlouva a Servisní smlouva - Konsiliář 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení návrh Smlouvy na dodávku a implementaci programového vybavení pro pořízení 
a evidenci materiálů Rady a Zastupitelstva města Heřmanův Městec „Konsiliář“ a návrh uzavření servisní smlouvy. 
Program Konsiliář nahradí dosud používaný software TED z důvodu stupňujících se problémů s funkčností softwaru 
TED a z důvodu dlouhodobě špatné komunikace a neřešení problémů ze strany jeho dodavatele. 

Usnesení č. R/2019/158 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  uzavření Smlouvy na dodávku a implementaci programového vybavení pro pořízení a evidenci materiálů 
Rady a Zastupitelstva města Heřmanův Městec „Konsiliář“ 

2.  uzavření Servisní smlouvy o poskytování služeb a o podpoře produktivního provozu aplikace „Konsiliář“ 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření Smlouvy na dodávku a implementaci programového vybavení pro pořízení a 
evidenci materiálů Rady a Zastupitelstva města Heřmanův Městec „Konsiliář“ 

Termín: 31.05.2019 

1.2.  zajistit uzavření Servisní smlouvy o poskytování služeb a o podpoře produktivního provozu aplikace 
„Konsiliář“ 

Termín: 31.05.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

14.  Pronájem části pozemku p.č. 1133/2 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost zapsaného spolku Komunitní zahrada Lučněnka o pronájem části pozemku 
parcelní 1133/2 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o část pozemku za sportovní halou. V současné době není 
pozemek využíván, do budoucna se však uvažuje jej využít v souvislosti s rozšířením sportovišť v Heřmanově Městci. 

Usnesení č. R/2019/159 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  

pronájem části pozemku parcelní číslo 1133/2 v k.ú. Heřmanův Městec spolku Komunitní zahrada Lučněnka 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit informování zástupců Komunitní zahrady Lučněnka 

Termín: 17.05.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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15.  Ukončení nájemní smlouvy na pozemek p.č. 1104/30 díl A1 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost paní Soni Kočové o ukončení nájemní smlouvy na pozemek parcelní číslo 
1104/30 díl A1. Paní Kočová již nechce pozemek využívat. 

Usnesení č. R/2019/160 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

ukončení nájemní smlouvy na pozemek parcelní číslo 1104/30 díl A1 s paní Soňou Kočovou, ****** ***, 
******** ****** *** ** 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit podepsání dohody o ukončení nájmu na pozemek p.č. 1104/30 díl A1 

Termín: 17.05.2019 
2.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

2.1.  zajistit uzavření splátkového kalendáře pro paní Kočovou 

Termín: 31.05.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

16.  Odkup pozemku p.č. 1770/10 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání nabídku paní Věry Čížkové na odkup pozemku parcelní číslo 1770/10 o výměře 42 
m2 v k.ú. Heřmanův Městec a doporučil jeho odkup. Jedná se o pozemek v ulici Pokorného, na kterém je umístěn 
chodník. Paní Čížková navrhla kupní cenu podle cenové mapy ve výši 273,- Kč/m2. 

Usnesení č. R/2019/161 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   d o p o r u č u j e  

odkoupení pozemku parcelní číslo 1770/10 o výměře 42 m2 v k.ú. Heřmanův Městec od paní Věry Čížkové, 
********* ***, ******** ****** za cenu 273,- Kč/m2. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit informování paní Čížkové a předložení k projednání Zastupitelstvu města 17.6.2019 

Termín: 30.06.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

17.  Rekonstrukce spojovacího krčku v MŠ Jiráskova - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta podal informaci o dosavadním průběhu výběru dodavatele na zakázku "Rekonstrukce spojovacího krčku 
v MŠ Jiráskova". Jeho slova doplnil p. Zdeněk Ryčl, který se jednání výběrové komise zúčastnil. Výběrová komise 
určila pořadí zájemců podle ceny, ale problémem byl termín bouracích prací, proto je vhodné bourací práce 
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posunout na termín, kdy bude školka zavřena. Diskuze proběhla nad sestavením výběrové komise a jejích 
pravomocech. Členové rady doporučili svolání jednání na úrovni zástupce města, vítěz výběrového řízení a ředitelka 
MŠ s cílem vyprecizovat harmonogram prací a dát ho do souladu s provozem MŠ. 

Usnesení č. R/2019/162 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci odboru správy majetku o průběhu zadávacího řízení na veřejnou zakázku "Rekonstrukce spojovacího 
krčku v MŠ Jiráskova" 

 

18.  Přeložka nadzemního elektrického vedení u hasičské zbrojnice v Chotěnicích 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil informaci o stavebních úpravách objektu stávající hasičské zbrojnice č. p. 111 v Chotěnicích na 
pozemku parc. č. st. 100 v k.ú. Chotěnice. Při zpracování projektové dokumentace bylo zjištěno, že budova zasahuje 
do ochranného pásma nadzemního vedení vysokého napětí na pozemku parc. č. 187/1 v k. ú. Chotěnice, který je v 
soukromém vlastnictví, proto je nutná přeložka nadzemního elektrického vedení.  Spoluvlastníci pozemku parc. č 
187/1 v k.ú. Chotěnice (p. *******, p. *********, p. ********) nesouhlasí s návrhem přeložky z důvodu 
znehodnocení pozemku. Pan starosta nabídl tři varianty dalšího postupu, členové rady je podrobně prodiskutovali a 
shodli se na tom, že město ukončí stávající smlouvu o přeložce a uhradí společnosti ČEZ Distribuce, a.s. dosavadní 
vyložené náklady za projekční přípravu - geodetické práce - tj. 2.800 Kč bez DPH. Spoluvlastníci pozemku parc. č. 
187/1 podají na ČEZ Distribuce, a.s. novou žádost o přeložku a veškeré smluvní závazky a projednávání budou na 
nich. Způsob finančního vypořádání bude smluvně ošetřen smlouvou mezi městem a spoluvlastníky pozemku až na 
základě nové žádosti a stanoviska ČEZ Distribuce a.s.. 

Usnesení č. R/2019/163 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci odboru správy majetku a vyjádření vlastníků dotčeného pozemku parc. č. 187/1 v k.ú. Chotěnice k 
přeložce nadzemního vedení vysokého napětí 

I I .   s c h v a l u j e  

ukončení stávající smlouvy o přeložce se společností ČEZ Distribuce, a.s..  

 

 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  vyzvat spoluvlastníky pozemku parcelní číslo 187/1, aby podali na ČEZ Distribuce, a.s. novou žádost 
o přeložku oni sami. 

Termín: 17.5.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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19.  Návrh dodatku č.1 ke smlouvě o provozování Sběrného dvora města Heřmanův Městec 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh Dodatku č.1 ke Smlouvě o provozování Sběrného dvora města Heřmanův Městec. 
Vyhláška č. 321/2014 Sb., o rozsahu a způsobu zajištění odděleného soustřeďování složek komunálních odpadů, v 
platném znění, řeší oddělené soustřeďování biologicky rozložitelných komunálních odpadů, papíru, plastů, skla a 
kovů a dále nebezpečných komunálních odpadů.  Novela této vyhlášky s platností od 1.1.2020 přináší pro obce 
povinnost zajistit celoročně místa pro oddělené soustřeďování jedlých olejů a tuků. 

Usnesení č. R/2019/164 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

dodatek č.1 ke smlouvě o provozování Sběrného dvora města Heřmanův Městec 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

1.1.  zajistit uzavření dodatku č.1 ke smlouvě o provozování Sběrného dvora města Heřmanův Městec 

Termín: 31.5.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

20.  Autobusový terminál - dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na zpracování prováděcí projektové dokumentace 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh na schválení Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo se společností PRODIN a.s., jejímž 
předmětem plnění je zpracování prováděcí projektové dokumentace autobusového terminálu, a předmětem 
dodatku je úprava rozsahu projektových prací. Největší změnou je vypuštění vlakového nástupiště, jeho zastřešení, 
osvětlení a informačního systému a příslušná úprava dalších stavebních objektů a provozních souborů. Kromě snížení 
rozsahu prací dochází dodatkem také ke snížení ceny projektové dokumentace o 115.000 Kč bez DPH. 

Usnesení č. R/2019/165 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání ve věci upřesnění rozsahu prováděcí projektové dokumentace stavby "Autobusový terminál 
Heřmanův Městec" a žádost společnosti PRODIN a.s. o uzavření dodatku ke smlouvě o dílo 

I I .   r o z h o d u j e  

o začlenění zastřešení všech částí autobusového terminálu v rámci první etapy stavby 

I I I .   s c h v a l u j e  

uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společností PRODIN a.s. na zpracování prováděcí projektové 
dokumentace stavby "Autobusový terminál Heřmanův Městec" 

I V .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společností PRODIN a.s. na zpracování prováděcí 
projektové dokumentace stavby "Autobusový terminál Heřmanův Městec" 

Termín: 31.5.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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21.  Dodatek č. 1 ke Kupní smlouvě č. 1910000305 na prodej dříví se společností Wotan Forest, a.s. 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení návrh Dodatku č. 1 ke Kupní smlouvě č. 1910000305 na prodej dříví se společností 
Wotan Forest, a.s., ve kterém je určena cena dříví pro druhé čtvrtletí roku 2019. U dvou položek je cena nižší o 50 
Kč/m3, z důvodu přebytku dříví na trhu. Snížení činí v jednom případě 6 %, ve druhém 20 %. 

Usnesení č. R/2019/166 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Dodatku č. 1 ke Kupní smlouvě č. 1910000305 na prodej dříví se společností Wotan Forest, a.s. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření Dodatku č. 1 ke Kupní smlouvě č. 1910000305 na prodej dříví se společností Wotan 
Forest, a.s. 

Termín: 31.05.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

22.  Dodatek č. 1 k servisní smlouvě EZS v multifunkčním centru 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení návrh Dodatku č. 1 k Servisní smlouvě na elektrickou zabezpečovací signalizaci v 
budově multifunkčního centra s Ing. Vojtěchem Jírou. Předmětem dodatku je navýšení hodinové sazby práce 
technika z 300 Kč na 360 Kč bez DPH z důvodu změny ceníku prací. Původní hodinová sazba zůstávala beze změn od 
uzavření smlouvy v roce 2010. 

Usnesení č. R/2019/167 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření dodatku č. 1 k servisní smlouvě s Ing. Vojtěchem Jírou na elektrické zabezpečovací zařízení v 
multifunkčním centru 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření dodatku č. 1 k servisní smlouvě s Ing. Vojtěchem Jírou na elektrické zabezpečovací 
zařízení v multifunkčním centru 

Termín: 31.5.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

23.  Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na akci "Hřiště pro malou kopanou" 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení návrh Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo se společností RENOSPORT profi s.r.o. na 
realizaci stavby Hřiště pro malou kopanou. Předmětem dodatku je prodloužení termínu ukončení prací o 2 týdny, na 
14.5.2019. Důvodem změny termínu jsou nutné změny proti projektové dokumentaci, především spojené s řešením 
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vyrovnání výrazného výškového rozdílu pozemku na straně blíže k provozovně občerstvení, kde byla realizována 
nová opěrná zídka. Práce nebudou mít vliv na cenu díla. 

Usnesení č. R/2019/168 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společností RENOSPORT profi s.r.o. na realizaci stavby Hřiště pro 
malou kopanou 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společností RENOSPORT profi s.r.o. na realizaci 
stavby Hřiště pro malou kopanou 

Termín: 31.5.2019 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

Po projednání schváleného programu informoval pan Výborný o svém úmyslu rezignovat na člena rady města z důvodu 
pracovního vytížení na půdě Parlamentu ČR, vznesl i dotaz na pana starostu na téma příspěvek města na opravu fary 
římskokatolické církve - čeká se na rozhodnutí o dotaci z ministerstva kultury. Pan starosta informoval, že jednání rady 
města 27.5.2019 bude již o 13.30 hod. Pan Ryčl se dotázal na stav přípravy změny parkovacího systému na náměstí Míru - 
je podána žádost na odbor dopravy.  Po skončení diskuze pan starosta v 18.00 hod. jednání ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Josef Kozel, starosta 
 

 

JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta 
 
 


